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PROTOKÓŁ NR V/2021 

POSIEDZENIA KOMISJI 

KULTURY OŚWIATY I POMOCY SPOŁECZNEJ 

Z DNIA 25 MAJA 2021 R. 

 

Dnia 25 maja 2021 r. o godzinie 14:00 w Urzędzie Gminy Krzemieniewo odbyło się 

posiedzenie Komisji Kultury Oświaty i Pomocy Społecznej. Członkowie Komisji spotkali się 

w celu analizy i kontroli funkcjonowania obiektów sportowych typu ORLIK. W posiedzeniu 

uczestniczyli wszyscy członkowie komisji oraz zaproszeni goście: 

- Tomasz Stachowiak – pracownik Urzędu Gminy Krzemieniewo, ds. obronnych, 

zarządzania kryzysowego, ochrony p.poż. i sportu. 

Na posiedzenie dołączyło również 4 przedstawicieli Związku Nauczycielstwa Polskiego 

działających w Krzemieniewie. 

Posiedzeniu przewodniczył Michał Michalski – Przewodniczący Komisji Kultury Oświaty  

i Pomocy Społecznej, który zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie członków wszystkich komisji i gości. 

 2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia komisji. 

3. Kontrola funkcjonowania obiektów sportowych typu ORLIK. 

4. Omówienie przygotowanych projektów uchwał na najbliższą sesję. 

 5. Wolne wnioski i komunikaty  

 6. Zakończenie. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie członków komisji i zaproszonych gości. 

Michał Michalski powitał wszystkich członków poszczególnych komisji, zaproszonych gości 

oraz przedstawicieli Związku Nauczycielstwa Polskiego i tym samym rozpoczął posiedzenie 

komisji. Następnie poinformował, że w związku z tym, że w posiedzeniu uczestniczyli 

przedstawiciele Związku Nauczycielstwa Polskiego, rozpocznie się od punktu 5, tj. wolne 

wnioski i komunikaty. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Ad 5 Wolne wnioski i komunikaty. 

Wolne wnioski i komunikaty poświęcone były dyskusji w temacie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli. Przedstawiciele Związku Nauczycielstwa Polskiego jednogłośnie zaznaczyli,  

że w związku z przeprowadzanymi wcześniej rozmowami w kwestii uzgodnień nad 

regulaminem, nie podpiszą protokołu zgodności, ponieważ nie zgadzają się z zapisami 

dotyczącymi: dodatku motywacyjnego, wypłaty za godziny ponadwymiarowe, i oceny 

pracownika. Przedstawiciele domagają się, żeby dodatek motywacyjny był na wniosek 

pracownika umotywowany przez dyrektora placówki. Dodatkowo zapis dotyczący godzin 

ponadwymiarowych uważają za niesprawiedliwie określony, gdyż zgodnie z nim nauczycielom 

nie zostaną wypłacone środki za godziny niezrealizowane, ponieważ np. wybuchła pandemia 

pomimo iż się do nich przygotowali. Członkowie nadmienili, iż w ich opinii, przygotowany 

regulamin wynagradzania nauczycieli, posiada wiele zapisów z którymi się nie zgadzają, 

niemniej po rozmowach mogą przystać na wiele ustępstw jednakże wynagradzanie za godziny 

ponadwymiarowe niezrealizowane oraz zapis dotyczący dodatku motywacyjnego uważają  

za niezgodny z prawem. Radny Adamczak zapytał, czy Państwo znają opinię dyrektorów w tej 

kwestii. Jedna z Pań powiedziała, że tak druga odpowiedziała, że nie. Radny Adamczak 

odpowiedział, że on zna opinie dyrektorów i uważa, żeby przedstawicie Związku 

Nauczycielstwa Polskiego również zapoznali się z ich opinią. Wywiązała się dyskusja.  

Jedna z Pań wyraziła zdanie, że rada gminy jest przeciwko nauczycielom, że wszystkie 

propozycje przez radę są negowane. Radny Michał Michalski, zapytał skąd takie stwierdzenie 

skoro rada gminy współpracująca z Wójtem zawsze dokłada wszelkich starań, żeby  

w placówkach stworzyć dogodne warunki, co potwierdza się chociażby termomodernizacją 

budynków. Pani odpowiedziała, że na warunki pracy nie narzeka, ale mimo wszystko uważa że 

rada działa przeciwko nauczycielom. Dodatkowo Radny Michał Michalski zaznaczył, że w 

żadnej z przeprowadzonych rozmów nad regulaminem, nie było sytuacji, w której ktoś 

negatywnie wypowiedziałby się na temat pracy nauczycieli. Kolejno jeden z przedstawicieli 

Związku Nauczycielstwa Polskiego zapytał, czy jak Urząd Gminy był zamknięty, to czy 

pracownicy otrzymali mniejsze wynagrodzenie. Radny Tomasz Adamczak wraz z Radnym 

Michałem Michalskim sprostowali, iż Urząd Gminy przez cały okres pandemii funkcjonował  

w regularnych godzinach pracy, i że każdy z pracowników był dostępny. Jedyną zmianą było 

wystawienie skrzynki podawczej na zewnątrz i telefoniczne umówienie się z pracownikiem. 

W dalszej części spotkania przedstawiciele Związku Nauczycielstwa Polskiego zwrócili 

uwagę, iż brak regulacji w kwestii opisu na wniosek pracownika odnośnie przyznawania 
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dodatku motywacyjnego, dyrektorzy nie będą czuli się zobligowani, do ich wykonania, 

pomimo iż Wójt na poprzednim spotkaniu uznał, iż dyrektorzy na wniosek pracownika 

umotywują przyznanie dodatku motywacyjnego. Radny Tomasz Adamczak zapytał,  

kto przyznaje dodatki motywacyjne nauczycielom. W odpowiedzi usłyszał, że dyrektorzy, 

natomiast dyrektorom – wójt. Jednocześnie jeden z przedstawicieli Związku Nauczycielstwa 

Polskiego dodał, że nauczycieli motywuje się w granicach 30 złotych miesięcznie a dyrektorów 

w granicach 800 zł miesięcznie, zaznaczając przy tym, że chciałby wiedzieć za co dyrektorom 

przyznawane są dodatki motywacyjne. Dopytywano również czy odbędzie się jeszcze jakieś 

spotkanie w kwestii dyskusji nad regulaminem i czy zostanie na nie zaproszony Wójt. Radny 

Michał Michalski wyraził zdanie, że nie będzie wypowiadał się za Wójta, dodał że i tak 

poczyniono duży progres, gdyż z 18 wniesionych i omówionych uwag zostały tylko  

3 nierozstrzygnięte. Niemniej jednak przedstawiciele Związku Nauczycielstwa Polskiego 

zapowiedzieli, iż stawia się na Sesji Rady Gminy Krzemieniewo w celu bronienia swojego 

stanowiska. Radny Tomasz Adamczak, odpowiedział, że żaden problem sesja jest dla 

wszystkich, niemiej jednak zaznaczył, iż Sesja jest nagrywana, a radni nie popierają wypłacania 

pieniędzy za godziny niezrealizowane z kieszeni podatnika. Dodatkowo poruszono kwestie 

podjęcia przez radę regulaminu bez uzgodnienia. Radny Michał Michalski odpowiedzieli,  

że do spotkań doszło i że regulamin został poddany opinii i dyskusji. A co do rozstrzygnięcia 

zasadności podjęcia uchwały, pozostawiają go w gestii organu nadzorczego jakim jest 

Wojewoda Wielkopolski. Jednakże radni twierdzą, że regulamin jest zgodny z prawem, a 

sporne zapisy funkcjonują w regulaminie od 2013 roku i wcześniej nie były kwestionowane, 

ani uchylone. Związki Nauczycielstwa Polskiego przytoczyły w ramach argumentacji 

rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Lubuskiego oraz regulamin wynagradzania nauczycieli 

ze Słupska. Radny Michał Michalski dodał, że wszystkie uwagi zostaną przekazane Wójtowi 

Gminy. Przedstawiciele Związku Nauczycielstwa Polskiego opuścili posiedzenie Komisji. 

Ad 2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia komisji. 

Przewodniczący posiedzenia podał do protokołu, że członkowie komisji zapoznali się  

z protokółem ze wspólnego posiedzenia Komisji Kultury Oświaty i Pomocy Społecznej  

i Komisji Rewizyjnej z dnia 23 kwietnia 2021 r. odpowiednio wcześnie i żaden z członków nie 

wniósł uwag, w związku z czym został on podpisany w dniu 17 maja 2021 po zakończonej 

Sesji Rady Gminy Krzemieniewo, w celu przesłania protokołu do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu. 
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Ad 3. Kontrola funkcjonowania obiektów sportowych typu ORLIK. 

Głos oddano Tomaszowi Stachowiakowi, który przybliżył radnym funkcjonowanie ORLIKÓW 

na terenie gminy. Na terenie Gminy Krzemieniewo znajdują się trzy obiekty sportowe typu 

ORLIK. Na każdym z obiektów zatrudniony został 1 animator. Omówił również kwestie 

wynagrodzenia dla animatorów, które w części pochodzą od Ministra Sportu a część wypłacana 

jest z budżetu gminy. Omówiono również ilość godzin, którą muszą wyrobić animatorzy  

na poszczególnych obiektach. Tomasz Stachowiak dodał również, że zakres obowiązków 

szczegółowo został zawarty w umowie. Rany Krystian Dutkiewicz zapytał, czy animatorzy 

sami decydują o godzinach otwarcia boiska. Tomasz Stachowiak odpowiedział, że godziny te 

są wspólnie z animatorami ustalane. Radny Marcin Kmieć zapytał, czy dobrze układa się 

współpraca z animatorami. Tomasz Stachowiak odpowiedział, że tak. Radny Marcin Kmieć 

zapytał o przypadki dewastacji obiektu oraz czy regularnie przeprowadzane są na nich remonty. 

Tomasz Stachowiak odpowiedział, że wszelkie kradzieże czy zniszczenia są automatycznie 

zgłaszane na Policję i że doszło już do takiej sytuacji. Jeżeli chodzi o remonty to są one 

wykonywane w ramach zgłaszanych potrzeb przez animatorów. Radni zwrócili również uwagę 

na zakupywany sprzęt na boiska, które uznali za nienajlepszej jakości. Radny Krystian 

Dutkiewicz zapytał kto dokonuje prac porządkowych wokół ORLIKA. Tomasz Stachowiak 

odpowiedział, że pracownicy z Grupy Remontowej działającej przy Urzędzie Gminy. 

Ponieważ więcej uwag i pytań nie wniesiono. Przewodniczący uznał temat za wyczerpany. 

Ad 4. Omówienie przygotowanych projektów uchwał na najbliższą sesję. 

Radni nie otrzymali projektów uchwał, gdyż pracownicy Urzędu i jednostek podległych są 

zobligowani do 14 czerwca przekazać wszelkie projekty uchwał. Do dnia 25 maja nie wpłynął 

żaden projekt uchwały. Poproszono o odnotowanie w protokole, że 21 maja na skrzynki poczty 

elektronicznej radni otrzymali opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu, o wniosku 

Komisji Rewizyjnej udzielającej Wójtowi absolutorium. 

Ad 6. Zakończenie. 

Ponieważ więcej uwag i zapytań nie wniesiono, Przewodniczący posiedzenia – Michał 

Michalski podziękował wszystkim za spotkanie oraz za złożenie wszelkich wyjaśnień. 

Po omówieniu zagadnień związanych z funkcjonowaniem i kosztami utrzymania orlików, 

członkowie komisji udali się na wizytację obiektów.  
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Komisja stwierdza, że orliki są zadbane i czyste. Wszelkiego rodzaju usterki są naprawiane  

na bieżąco. Jedynym stwierdzonym mankamentem jest odparzenie się sufitu w wejściu na orlik 

w Pawłowicach. Członkowie komisji z satysfakcją przyjęli informację, że etaty na wszystkich 

trzech orlikach są dofinansowane ze środków zewnętrznych.   

Posiedzenie zakończyło się o 17:00. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Michał Michalski     Marcin Kmieć 

………………………………..    …………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Oświaty    ( członek komisji) 

Kultury i Pomocy Społecznej)    

 

Tomasz Adamczak     Jolanta Adamczak 

………………………………..    ……………………………….. 

(Członek komisji)     ( członek komisji) 

 

Krystian Dutkiewicz     Katarzyna Wysocka  

………………………………..    ……………………………….. 

( Członek Komisji)      ( członek komisji) 

Ewelina Jurij 

……………………………….. 

( Protokolant) 

 


